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استاندار سمنان اعلام کرد:  
نظر مساعد رئیس جمهور به 
انتقال آب خزر و خلیج فارس

استاندارســمنان پــروژه انتقــال آب را یک 
طرح ملی دانســت و گفــت: پــروژه انتقال 
آب به عنــوان یــک طــرح ملی مهــم مورد 
توجــه و تأکیــد ریاســت جمهوری اســت. 
»سیدشهاب الدین چاووشی« درستاد فرماندهی 
اقتصادمقاومتی این استان اظهار کرد: باید این 
مهم را مدنظر داشــت که انتقال آب از خزر یا 
خلیج فارس یک طرح اســت که نظرمســاعد 
رئیس جمهور را با خود دارد. این مقام ارشــد 
اجرایی به مشــکل کم آبی در اســتان اشاره و 
خاطرنشــان کرد: اســتان ما با کم آبی مواجه 
است؛ لذا باید در ستاد اقتصادمقاومتی استان 
برای مدیریت منابع آبی برنامه ریزی شود. وی 
مدیریت مصــرف را مهم خوانــد و گفت: باید 
دستگاه ها در این بخش فعال شوند و برنامه های 
خودرا با محوریت مدیریت مصرف آب ارائه دهند.

  ازسرگرفتن مالچ پاشی 
در هرمزگان

 مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری اســتان 
هرمزگان گفت: پس از ده سال که مالچ پاشی 
نیز متوقف شــده بــود، با پیگیری ســازمان 
جنگل ها و اداره کل منابع طبیعی امسال این امر 
محقق و جهش عظیمی در تثبیت ماسه های 
روان در میــزان 800 هکتار خواهیم داشــت.  
»امید ذاکری« درنشستی خبری افزود: تجربه 
ثابت کرده است اگر مردم با دستگاه های اجرایی 
همراهی داشته باشند، موفقیت میسر می شود. 
وی با بیان اینکه رویکردمان جذب حداکثری 
مردم است، اظهار کرد: آموزش های لازم به اقشار 
مختلف ارائه شده تا در این راه بتوانیم به نتیجه 
مطلوب برسیم. ذاکری با اشاره به اینکه حفظ 
سرمایه های موجود از اولویت ماست، اضافه کرد: 
یک میلیون هکتار وسعت جنگل های طبیعی 
استان است که در رده چهارم کشور قرار داریم 
که همین موضوع مسئولیت هایمان را افزایش 

داده است.

جانورهایی که به سفره 
هفت سین اضافه شدند!

معاون فنی اداره کل حفاظت محیط زیســت 
لرســتان گفت: خریدوفروش تمام گونه های 
مختلف جانوری بدون اخذ مجوز، خلاف قانون 
و ممنوع اســت. »نبی اله قائدرحمتی« با بیان 
اینکه برابر قوانین محیط زیســت با متخلفان 
به شدت در ایام عید برخورد خواهد شد، افزود: 
متأســفانه با توجه به نزدیک شدن ایام پایانی 
سال برخی افراد ســودجو و فرصت طلب اقدام 
به خریدوفروش گونه هــای مختلف جانوری 
می کنند. این گونه ها شامل مارمولک ها، مارها، 
لاک پشت برکه ای یا سمندر هستند که خلاف 
قوانین و مقررات محیط زیســت است. معاون 
فنی اداره کل حفاظت محیط زیســت لرستان 
خاطرنشان کرد: علاوه بر تشکیل پرونده قضایی، 
ضرر و زیان ناشی از زنده گیری جانوران وحشی 

نیز از آنان گرفته می شود. 

 خوزستان هم چنان
 در خشکسالی به سر می برد

معاون مطالعــات پایــه ســازمان آب و برق 
خوزســتان با بیان اینکه حــدود 85 درصد از 
حجم مفید ســدهای اســتان خالی اســت، 
گفت: بارش اخیری که در اســتان داشــتیم 
بارش مناســب و تأثیرگذاری بود، اما با شرایط 
مطلوب آبی در اســتان فاصله زیادی داریم و 
خوزستان هم چنان در خشکسالی به سر می برد. 
»هوشنگ حسونی زاده« افزود: میزان آب مفید 
در مخازن سدهای استان حدود یک میلیارد و 
300 میلیون مترمکعب معادل فقط 10 درصد 
از حجم سدهای استان بود که بارش های اخیر 
این عدد را به 15 درصد رســاندوی بیان کرد :  
بارش های اخیر حجم مفید مخــازن را از 10 

درصد به 15 درصد افزایش داد.

اخبارکوتاه 

چارت جدید، حاکمیت محلی 
شوراها را زیر سؤال می برد

»عبداله تقی پور« عضو دیگر شــورای شهر 
با انتقاد از چارت جدید ابلاغی تصریح کرد: 
وزارت کشــور با پیشــنهاد چارت جدید، 
حاکمیت محلی شــوراها را زیر سؤال برده 
اســت. او با بیان اینکه اســاس نامه جدید 
سازمان ها به صورت تیپ واحد هستند، گفت: 
این اساس نامه ها سازمان های جدید را در حد 
واحدهای اداری شــهرداری تقلیل می دهد 

و استقلال نسبی آن ها را هم از بین می برد.
سازمان های شهرداری باید در 
مسیر تمرکززدایی و استقلال 

حرکت کنند
»غلامحســین مســعودی ریحان« نیــز 
در این جلســه ایجاد شــورای شــهر را با 
هدف تمرکززدایی نهادهــای تصمیم گیر 
در مرکز کشــور دانســت و اظهار داشــت: 
فرایند ایجاد ســازمان های جدید در مسیر 
ایجاد تمرکز بیشــتر اســت. او تأکید کرد: 
ســازمان های شــهرداری به تدریج باید در 
مســیر تمرکززدایــی و اســتقلال حرکت 
 کنند تا مدیریــت در شــهرداری چابک تر

 شود.

هر اساس نامه ای را باید شهرداری 
پیشنهاد و شورا تصویب کند

»محمــد اشــرف نیا« رئیس کمیســیون 
عمران شورای اسلامی شــهر تبریز با بیان 
اینکه کار وزارت کشــور در پیشنهاد چارت 
جدید جــای تأســف دارد، گفــت: آنچه 
اکنون پیشــنهاد شــده به دور از بررســی 
کارشناســی و نقاط ضعف و قوت سازمان ها 
بوده اســت. او افزود: هر اســاس نامه ای را 
باید خود شهرداری پیشــنهاد کند و پس از 
تصویب شــورا به تائید وزارت کشور برسد 
نه آنکه وزارتخانه پیشــنهاد کند. اشرف نیا 
تصریح کرد: به عقیده من شــورا کار قانونی 
خود را انجام دهد و با همکاری شــهرداری 
اساس نامه کارآمد بومی شده را تصویب کند 
 وگرنه با این اســاس نامه به جایی نخواهیم

 رسید.
تمــام تصمیم ها در مســیر از 

بین بردن فساد باشد
رئیس شورای شهر نیز در ادامه با بیان اینکه 
با توجه به اینکه بخشی از مفاسد شکل گرفته 
در شهرداری طی ادوار مختلف در سازمان ها 
رخ داده است، گفت: هر تصمیم جدیدی باید 

در مسیر از بین بردن امکان فساد بوده باشد.

ظرف 6 ماه پیشنهادات شهرداری 
برای اصلاح چــارت جدید به 

وزارت کشور منعکس می شود
»رسول موســایی« قایم مقام شهردار تبریز 
با انتقاد از ساختار پیشنهادی وزارت کشور 
تصریــح کرد: پیشــنهاد جدید متناســب 
با نیازهای شهرداری نیســت. او افزود: قرار 
است ظرف شش ماه پیشنهادات شهرداری 
برای اصلاح چارت جدید به وزارت کشــور 
منعکس شــود. موســایی گفت: بــا ایجاد 
اصلاحات مدیریتی توانسته ایم بخش زیادی 
از خواسته های وزارت کشور را با همین چارت 
فعلی محقق کنیم. او تأکید کرد: پیشنهاد ما 
اعمال اصلاحات مدنظر اعضای شورای شهر 
در اساس نامه های فعلی است نه تغییر کلی 

اساس نامه.
سازمان های شــهرداری عملًا 

مستقل نیستند
»فــرج محمدقلیزاده« رئیس کمیســیون 
فرهنگی و اجتماعی شــورای شــهر تبریز 
نیز اســتقلال ســازمان ها را یک تیغ دولبه 
خواند و گفــت: اگر مدیریت ســازمان ها با 
افراد دلسوز همراه شود بسیار مفید خواهد 
بود؛ اما در شــهرداری تبریز این سازمان ها 

بیشــتر به حیاط خلوت تبدیل شده اند. وی 
ادامه داد: درحال حاضر هــم به دلیل اعمال 
نظر شــهردار در انتخاب مدیران سازمان ها، 
عملًا این سازمان ها مســتقل نیستند. او با 
تشکر از شهردار و قائم مقام شهردار برای آغاز 
اصلاحات درمجموعه شهرداری گفت: نباید از 
تغییرات جدید واهمه داشته باشیم اما در عین 
حال باید تغییرات را مدبرانه به پیش ببریم. 
فرج محمدقلیزاده ادامــه داد: نیازمند زمان 
بیشتر برای بررسی بیشــتر اساس نامه های 
جدید هستیم. سازمان های فعلی باید کاملًا 

کوچک سازی شوند.
مصوبه ممنوعیــت نصب بنر از 
ســوی خود شــهرداری نقض 

می شود
عضو شورای شهر تبریز گفت: مفاسد موجود 
حاصل عدم تمکین به قانون اســت از آقای 
شهردار و همکاران شان می خواهم به قانون 
پایبند باشند. فرج محمدقلیزاده، با اشاره به 
مفاســد رخ داده در شهرداری گفت: مفاسد 
موجود حاصل عدم تمکین به قانون اســت. 
قلیزاده با انتقاد از مناقصات فضای سبز گفت: 
درخصوص مناقصه خدمات فضای سبز بعد 
از عقد قــرارداد برای صــدور مجوز مناقصه 

به شورای شــهر آمده اند! رئیس کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورای شهر تبریز با بیان 
اینکه مصوبه ممنوعیت نصب بنر از سوی خود 
شهرداری نقض می شود، گفت: سیاست های 
کلی شورای شهر باید از ســوی شهرداری 
رعایت شود. این عضو شورای شهر با انتقاد از 
جمع آوری تصاویر شهدا تصریح کرد: شورای 
شهر درخصوص جمع آوری بنرهای تصاویر 

شهدا بی اطلاع است.
 شهرداری اصلاحات اساسی خود 

را روی اساس نامه ها اعمال کند
محمد اشرف نیا، با اشاره به اینکه به دلیل عدم 
تائید و تصویب اساس نامه های جدید بودجه 
سال آتی نمی تواند بر این اساس تدوین شود، 
گفت: شــهرداری اصلاحات اساسی خود را 
روی اساس نامه ها اعمال کند تا در آینده در 

شورای شهر مورد بررسی قرار گیرد.
متأسفانه نگاه ما به مردم نگاه از 

بالا به پایین است!
غلامحسین مســعودی ریحان، در بررسی 
اســاس نامه های ســازمان های جدیــد 
شهرداری با بیان اینکه بدون تعیین تکلیف 
اساس نامه های جدید ســازمان های تابعه 
شهرداری بررسی لایحه بودجه سال آینده 

وجاهت قانونــی ندارد، گفــت: بارها تأکید 
کرده ایم شــورا باید دنبال تدویــن برنامه 
کلان مدت باشد و از شــهرداری اجرای این 
برنامه را بخواهد. او ادامه داد: متأسفانه نگاه 
ما به مردم نگاه از بالا به پایین است و همیشه 
احســاس کردیم نمی توانند کارها را پیش 

ببرند.
اگر شهرداری موافق چارت جدید 
است برهمین اســاس بودجه 

تدوین شود
شــهرام دبیری رئیس شــورای اســلامی 
شهرستان تبریز با بیان اینکه اگر شهرداری 
موافق چارت ســازمانی جدید است، گفت: 
پیشنهاد می کنم بودجه سال آتی را براساس 
همین چارت تصویب کنیم تا اساس نامه نیز 

درادامه مورد بررسی واقع شود.
یک هفته زمان برای بررســی 

اساس نامه ها
در پایان بررسی اساس نامه های سازمان های 
وابسته به شهرداری، با موافقت اعضای شورای 
شهر با فرجه یک هفته ای به شهرداری زمان 
دادند تا اساس نامه ســازمان های جدید را 
بررسی و در جلسه آینده شورای شهر تعیین 

تکلیف کند.

 کاهش سازمان های وابسته 
به شهرداری تبریز

در جلسه شورای شهر »تبریز« مطرح شد:

 

 ماهان فلاح- نسل فردا: از سوی شهرداری 
منطقه2 تبریز، ایســتگاه های اتوبوس جاده 
»ائل گلــی« به منظور رفاه حال شــهروندان، 
مســافران و گردشــگران با مدنظر قراردادن 
بهسازی و زیباســازی شهری، درحال تعویض 
و مدرن سازی است. »باقر خوشنواز« شهردار 
منطقه 2 تبریز بــا اعلام اینکه از ســوی اداره 
حمل و نقل و ترافیک این شهرداری با همکاری شرکت اتوبوس رانی تبریز، در مسیر سه 
کیلومتری جاده ائل گلی به عنوان اصلی ترین و پرترددترین مسیر عبوری شهروندان، 
مســافران و گردشــگران کلیه ایســتگاه های این جاده علاوه بر تعویض، بهسازی و 
مدرن سازی می شــود، گفت: عملیات تعویض و مدرن ســازی هفت ایستگاه اتوبوس 
شهری مسیر برگشــت جاده ائل گلی از میدان بزرگ ائل گلی تا راهنمایی آغاز شده و 
به منظور رفاه حال شهروندان، مسافران و میهمانان با پیشرفت فیزیکی قابل توجه، برای 
آغاز سال نو شمسی آماده بهره برداری می شود. شهردار منطقه دو تبریز جاده ائل گلی را 
از اهم مسیرهای عبوری میهمانان کهن شهر تبریز به علت منتهی شدن به بزرگ ترین 
مرکز تاریخی تفریحی این شهر برشمرد و اظهار داشت: برای اجرای عملیات بهسازی 
ایستگاه های مسیر ائل گلی، دو میلیارد و 600 میلیون ریال هزینه می شود. خوشنواز 
در تشریح فعالیت های در حال اجرا برای بهســازی و زیباسازی ایستگاه های اتوبوس 
شهری ائل گلی از نصب نیمکت و سایه بان برای آسودن شهروندان به هنگام انتظار برای 
سوارشدن به اتوبوس و نصب تجهیزات مانیتور برای اطلاع رسانی به مسافران ایستگاه های 

مذکور، نام برد

میناب – نسل فردا: قائم مقام صنف کشاورزان 
هرمــزگان گفــت: دولــت بــرای جلوگیری 
از ورشکســتگی کشــاورزان و نابودی هزاران 
تن گوجه فرنگــی، به صورت اورژانســی برای 
ساماندهی این وضعیت ورود کند. »علی رئوفی« 
درباره وضعیت تولید گوجه فرنگی و عرضه آن در 
بازار بیان داشت: عدم ورود جدی مسئولان برای 
حمایت از کشاورزان در بحران قیمت بی سابقه محصول گوجه فرنگی موجب شده است این 
وضعیت تبعات اجتماعی و امنیتی درمنطقه پیدا کند و برای جلوگیری از بحرانی ترشدن 
وضعیت، ضروریست مدیران ارشد استان در رأس آن استانداری، سازمان جهادکشاورزی 
استان و نماینده مردم شرق استان درمجلس شورای اسلامی به صورت اورژانسی به این 
مسئله ورود کنند. وی افزود: مدیران اســتان باید به صورت اورژانسی این موضوع مهم 
را به مسئولان ارشد کشــوری منعکس و با جذب یارانه حمل محصول گوجه فرنگی به 
بازارهای فروش، اندکی از این وضعیت تأســف بار با جمع آوری محصول انباشته شده در 
میادین تره بار و مزارع کشاورزان بکاهند؛ زیرا درشرایط فعلی به دلیل کرایه های سنگین، 
حمل محصول به بازارهای مصرف و کارخانه جات برای کشاورزان به صرفه نیست. رئوفی 
درهمین رابطه گفت: راه حل کوتاه مدت دیگر این است محصولی که در میادین انباشته 
شده است از کشاورزان با تأمین سرمایه اولیه خریداری و به کارخانه جات داخلی جهت 
فرآوری ارسال شود. رئیس شورای اسلامی شهرستان میناب بیان داشت: در میان مدت 
و بلندمدت باید چاره اندیشی اساسی برای این موضوع شود و نسبت به راه اندازی صنایع 
تبدیلی و فرآوری محصولات کشاورزی در منطقه هشتبندی تدابیر اساسی اندیشیده شود. 

 آذربایجان غربی- نسل فردا: مدیرعامل 
شــرکت توزیع نیروی بــرق آذربایجان غربی 
با تأکید بر صرفه جویی و لــزوم اصلاح الگوی 
مصرف گفت: به منظور جبران بخشی از کمبود 
تولید و کاهش فشار غیراصولی به نیروگاه ها و 
افزایش پایداری شبکه سراسری برق کشور، 
همکاری کلیه مشــترکان برق برای کاهش 
مصرف، تداوم انرژی و تأمین برق مورد نیاز حیاتی است. »اکبر حسن بکلو« مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروی برق آذربایجان غربی افزود: در راســتای ایجاد توازن بین تولید و 
مصرف برق، صرفه جویی درمصرف برق از الزامات تأمین بــرق پایدار بوده و همکاری 
مشترکان برای فرهنگ سازی موضوع برق استان درکلیه بخش ها به خصوص واحدها 
و صنوف تجاری و اماکن کســب و کار را می طلبد. وی ابراز داشــت: رعایت الگوهای 
صحیح مصرف برق در ســاعات اوج مصرف و اســتفاده هرچه بیشــتر از لامپ های 
آل.ای.دی، همچنین عدم تهیه، توزیع، فروش و حتــی نمایش لامپ های پرمصرف 
التهابی درویترین مغازه ها از مواردی اســت کــه باید مدنظر واقع شــود. مدیرعامل 
شــرکت توزیع نیروی برق آذربایجان غربی از راهکارهــای صرفه جویی درانرژی برق 
در واحدهای تجاری به انجام تعمیرات مناســب، اســتفاده از نورطبیعی خورشــید، 
برکناری لامپ های پرمصرف التهابی و رشــته ای، کاهش یا حذف لامپ های اضافی و 
نورافکن های پروات، جایگزینی لامپ های فوق کم مصرف )آل. ای. دی( با بازدهی بالا 
 اشاره و از مشترکان برق استان درخواست کرد در نیل به اهداف عالی صنعت برق این

 شرکت را یاری رسانند.

 مدرن سازی ایستگاه های اتوبوس جاده
 ائل گلی تبریز

 هزاران تن گوجه فرنگی درمعرض
 نابودی است

ضرورت همکاری مشترکان تجاری در اجرای مصوبه 
هیئت وزیران

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشــاه در بازدید ســرزده از پایانه شهید 
کاویانی، وضعیت و مشــکلات این پایانه را از 
نزدیک مورد بررسی قرار داد. »بهمن خسروانی« 
درحاشــیه این بازدید، درجمع خبرنگاران از 
حذف و پاکسازی کامل جارچیان و دلالان از 
پایانه شهیدکاویانی کرمانشاه خبر داد و اظهار 
داشت: در پی انتقاد مســافران و شهروندان از 
فضای نامناســب پایانه شهید کاویانی مبنی 
بر ایجاد مزاحمت هــای دلالان جهت جذب 
مسافر - با توجه به اینکه پایانه های مسافربری 
به ویژه پایانه بزرگ کاویانی ویترین اصلی شهر 
محسوب می شود، تلاش های مستمری صورت 
گرفت تا این مشکل حل شود. وی با بیان اینکه 
طرح حذف دلالان از پایانه کاویانی از اسفندماه 

سال 94 اجرایی شد و تا سال جاری نیز ادامه 
داشت افزود: در ابتدای اجرای طرح جارچیان 
و دلالان هم چنان درفضای پایانه مشــاهده 
می شدند اما خوشبختانه با حکم دادستانی این 
افراد دستگیر و با گرفتن تعهد از آنان دیگر شاهد 
حضور آنان در این پایانه مسافربری نیستیم. 
خسروانی با اشاره به وضعیت ساختاری ترمینال 
شهید کاویانی، شهرداری را متولی ساماندهی 
این ترمینال عنوان کرد و گفت: هرچند وضعیت 
پایانه شهید کاویانی نسبت به سال های قبل 
بهتر شده و وضعیت این پایانه با گذشته قابل 
مقایسه نیست ولی هم چنان پیگیریم تا هرچه 

سریع تر ساماندهی این ترمینال انجام شود.
وی با انتقاد از وضعیت ساختاری و قدمت زیاد 
ترمینال شهید کاویانی کرمانشاه عنوان کرد: 
این ترمنیال سال 76 برای فعالیت موقت ساخته 
شد و اکنون شــکل دائمی پیدا کرده است. با 

توجه به اینکه ساختار این ترمینال قدیمی و به 
شکل نعل اسبی است - که این ساختار در همه 
استان های کشور تغییر پیدا کرده-، ما به دنبال 
یافتن مکانی مناسب برای ساختن ترمینال 
جدیدی که در شــأن مردم باشد هستیم؛ به 
همین خاطر شهرداری را مکلف کرده ایم هرچه 

سریع تر مقدمات کار را فراهم کند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشــاه درخصوص جابه جایی ترمینال 
شهید کاویانی اظهار داشت: طرح جانمایی این 
ترمینال و نزدیک شدن آن به ایستگاه راه آهن 
و فرودگاه کرمانشاه در زمینی به مساحت شش 
هکتار مطرح است که مسئولیت اصلی آن با 
شهرداری کرمانشاه است؛ همچنین شهرداری 
پیگیر تعیین محل جدید بــرای جابه جایی 
ترمینال شهید کاویانی در محل پارکینگ این 
ترمینال به وسعت چهارده هزار مترمربع است.

  اجرای طرح یکسان ســازی پوشش 
رانندگان و پرسنل شرکت های حمل ونقل
خسروانی از اجرای طرح یکسان سازی پوشش 
رانندگان و پرسنل شرکت های حمل و نقل 
خبر داد و اظهار داشت: تا شانزدهم اسفندماه 
تمام رانندگان، فروشــندگان بلیت و پرسنل 

شــرکت های حمل و نقل موظف هســتند 
پوشش یکسان و مشــخصی با برچسب نام و 
نام خانوادگی داشته باشند تا در صورت بروز 
هرگونه مشکل مردم بتوانند آنان را بشناسند. 
مدیرکل راهداری وحمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه از جابه جایي حدود چهارمیلیون و 
500 هزار مسافر طی نهُ ماهه سال جاری در 
استان کرمانشاه خبر داد. مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه درادامه با 
اشاره به وجود 26 باب مجتمع خدمات رفاهی 
در سطح اســتان گفت: علاوه بر نظارت های 
صورت گرفته از ســوی اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای، از سوی اداره کل میراث 
فرهنگی، بهداشت و سایر دستگاه های نظارتی 

نیز بر این مراکز نظارت می شود. 
خسروانی تعداد کل شرکت های حمل و نقل 
اســتان را 70 شــرکت عنوان کرد و افزود: از 
این تعداد 33 شــرکت در بخش حمل و نقل 
اتوبوس، 27 شرکت در حمل و نقل مینی بوس 
و ده شــرکت در حمل و نقل سواری فعالیت 
دارند. خسروانی با اشاره به ساماندهی و تجهیز 
ترمینال راه کربلا اظهار داشــت: کار آسفالت 
این ترمینال تا قبل از نوروز انجام خواهد شد. 

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه با بیان اینکه امسال افزایش قیمت 
نداریم، ادامه داد: در آستانه ایام نوروز نظارت 
جدی بر ترمینال های استان انجام خواهد شد 
تا شاهد تخلف و نابه سامانی در این ترمینال ها 

نباشیم.
آغاز پیش فروش بلیت های نوروزی 

به صورت اینترنتی و در دفاتر مسافربری
خسروانی از آغاز پیش فروش بلیت های نوروزی 
به صورت اینترنتــی و در دفاتر مســافربری 
خبرداد و گفــت: با توجه به فرارســیدن ایام 
عید و آغاز سفرهای نوروزی جلسه ای با هدف 
ساماندهی و ارتقای کیفی خدمات سفر ویژه 

مســافران نوروزی با حضورارگان های عضو 
کمیته نظیر اداره راه و شهرسازی، هواشناسی، 
هلال احمر، پلیس راه، پخــش فرآورده های 
نفتی، انجمن های صنفی، امداد خودرو، ایران 
خودرو و مســئولان این اداره کل برگزار شد. 
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
کرمانشاه در پایان ســخنانش ضمن تأکید 
برشروع طرح مذکور از 25 اسفندماه سال جاری 
لغایت 21 فروردین ماه 97 گفت: امســال نیز 
همچون سنوات گذشــته از امکاناتی نظیر 
اســتقرار اکیپ های دائم و سیار امداد خودرو 
و هلال احمر در طول مسیرهای بین شهری 

برخوردار خواهیم بود.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان:

حذف »جارچیان« و »دلالان« از پایانه 
شهید  کاویانی کرمانشاه

استانها
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یزد از استان های پیشتاز در حوزه پدافند غیرعاملاحداث نخستین ایستگاه سبز آتش نشانی در شیرازکشف بخش های دیگری از پیکرها در ارتفاعات »دنا« 
یاسوج- نسل فردا: فرمانده تیپ تکاوران 65 نیروهای ویژه هوابرد  ارتش گفت: 
در روز پانزدهم جست وجو در ارتفاعات دنا، نیروهای جست وجوگر موفق به یافتن 
بخش هایی از پیکرها شده اند. سرهنگ »سیروس امان الهی« افزود: بعد از انتقال 
جعبه سیاه، تکاوران تیپ 65 و کوه نوردان هلال احمر و سپاه پاسداران با تلاش 
فراوان و بدون فوت وقت، به کاوش و کندن برف در اطراف لاشــه پرداخته اند و 
ادامه جست وجوها و آماده کردن پیکرها برای انتقال درجریان است. امان الهی ابراز 
داشت: شرایط جوی احتمال سقوط بهمن را بالا برده و به همین دلیل عملیات 
با سرعت، دقت و ایمنی در جریان است. وی تصریح کرد: تا لحظه ای که شرایط 

جوی اجازه دهد، عملیات ادامه خواهد یافت.

شیراز- نسل فردا: مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری 
شیراز گفت: نخستین ایستگاه سبز آتش نشانی کشور درشیراز، در محدوده  باغ های 
قصردشت احداث می شود. »حمید فرخ زاده« گفت: ایستگاه 20 آتش نشانی شیراز 
در محدوده  بلوار چمران و در جوار باغ های قصردشــت با هدف رفع کاستی های 
موجود درتأمین ایستگاه آتش نشانی مراحل طراحی را پشــت سر می گذارد. او 
گفت:این ایستگاه به واسطه  قرارداشتن درمحل باغ های قصردشت، با طراحی خاص 
و متناسب با فضای پیرامونی احداث می شود. وی  گفت: با توجه به ترافیک موجود در 
برخی مسیرها، تمهیداتی را برای استقرار واحدهای موتوری در مسیرهای پرترافیک 

اندیشیده و اجرایی شده است.

یزد ـ نســل فردا: »مجتبی مولوی« معاون مدیرکل امور انتظامی و پدافند 
غیرعامل وزارت کشور با اشاره به سیاســت های وزارت کشور در حوزه پدافند 
غیرعامل اظهار داشت: سیاست های این وزارتخانه پیشگیری و مقابله با تهدیدها 
و آسیب هایی است که متوجه نظام و جامعه است و اعتقاد داریم موضوع پدافند 
غیرعامل باید به یک فرهنگ در بین مردم تبدیل شود. وی ادامه داد: خوشبختانه 
دولت توجه ویژه ای به مسائل مربوط به پدافند غیرعامل دارد و در استان یزد نیز با 
توجه به پیگیری ها و تلاش های مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری فعالیت های 
خوبی انجام شده و براســاس ارزیابی های وزارت کشور، یزد یکی از استان های 

خوب، موفق و پیشتاز در این حوزه است.

شهری  اقتصاد حادثه 

در جلسه یکشنبه شورای شــهر تبریز، موضوع اصلاح اساس نامه های 
سازمان های وابسته به شهرداری مطرح و برای اصلاح آن ها یک هفته 
زمان درنظر گرفته شد. »محمدباقر بهشتی« درآغاز بررسی اســاس نامه ها گفت: تعداد سازمان های وابسته به 
شهرداری از ۲۱ سازمان به سیزده سازمان کاهش می یابد. وی افزود: چهارچوب سازمان های جدید در بودجه سال 
آینده لحاظ شده است بنابراین باید اساس نامه سازمان ها مورد تصویب قرار گیرد تا خللی در بودجه و اجرای آن 

به وجود نیاید...
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